
 
Overovatelia Martina Dobrovodská............................................................................  
 
                         Peter Milko ................................................................................................                               Strana 1 
    
 

Zápisnica  

z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Zálesie,  

konaného dňa 14.10.2019 o 18.00 hod. v Kultúrnom dome v Zálesí. 

 Zasadnutie Obecného zastupiteľstva oficiálne otvoril starosta obce Ing. Marián Perger 
o 18:10. Privítal prítomných na zasadnutí OZ v Zálesí, ktoré zvolal v zmysle Zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  
Starosta skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné, nakoľko zo 7 
poslancov je prítomných 7. Starosta upozornil prítomných, že zo zasadnutia sa vyhotovuje 
zvukový  aj obrazový záznam. 
Oboznámil prítomných s programom OZ. 

Bod 2. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva  

              1.  Otvorenie   

2.  Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

3. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OZ a odpovede na 

otázky  z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne 

5. Potvrdenie výkonu uznesenia č.94/9/2019 

6. Potvrdenie výkonu uznesenia č.95/9/2019 

7. Otázky a pripomienky občanov 

8. Záver 

UZNESENIE č.97/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva.  

Za:  7   Proti:  0 Zdržal sa:  0  poslancov 

 
Bod 3. Otvorenie – určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Starosta obce skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné, nakoľko zo 7 
poslancov boli prítomní 7poslanci. 
 Za overovateľov zápisnice boli určení:  Martina Dobrovodská a Peter Milko. Za 
zapisovateľku bola určená  Miroslava Hladká. 
Voľba návrhovej komisie 
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Starostom boli navrhnutí do návrhovej komisie poslanci p. Andrej Klimo, p. RNDr. Viliam 
Páleník, PhD. a p. Ing. Michal Šlachta.  
Komisia bola schválená jednohlasne a bolo prijaté uznesenie:  
 
UZNESENIE č.98/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: p. Andrej Klimo, RNDr. Viliam Páleník, PhD. a 
Ing. Michal Šlachta.  
 
Za:  7   Proti: 0   Zdržal sa:  0 poslancov 

Bod č.4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OZ a odpovede na otázky  
z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne 
 

V bode č.4 má pripomienky  
a) pán poslanec Milko. Namieta, že pani kontrolórka  4 krát z 9  nie je prítomná ,. 

Namieta, že v predloženom materiály o plnení uznesení absentujú niektoré uznesenia 
vôbec alebo sú uznesenia opísane ako v plnení napriek tomu že plnené nie sú. 
Namieta, že plnenie uznesení považuje za fádne alebo alibisticky posúdené. Ako 
príklad uviedol, že ak je v uznesení , že má byť splnené do 7 dní od posledného 
zasadnutia OZ 11.9.2019 nemôže byť v správe v októbri že je uznesenie v plnení. Pán 
Milko uvádza, že jej kontrolu uznesení tak ako sme ju od nej žiadali na základe 
uznesenia od pána Páleníka považuje za nedostatočnú, upozorňuje že kontrolórka 
nemá vykonávať len kontrolnú činnosť na základe požiadania poslancov ale aj na 
základe samostatnej proaktívnej činnosti tak aby bolo zabezpečené, že veci v obci sa 
robia správne. Pripomína, že žiadne samostatné posúdenie najpálčivejších veci v obci 
od nej nepočul Je mu ľúto, že pani kontrolórka sa nezúčastňuje na zasadaní OZ a tak 
nemusí mať správne informácie. Posudok činnosti kontrolórky má byť nestranný. 
Navrhuje pani kontrolórke Andrei Fülöpovej či nezváži odstúpenie z funkcie.  

b) Pán poslanec Viliam Páleník -  predniesol - pani kontrolórka predložila nedostatočne 
vypracovanú správu o kontrole o odpadovom hospodárstve ktorú mala vykonať na 
základe uznesenia č. 25/12/2018, ktorú mala vykonávať priebežne v prvom polroku 
2019 a predložiť zastupiteľstvu na jeho najbližšom zasadnutí čo neurobila a správu 
predložila v čase kedy sa komisie už poplatkom za komunálne odpady na rok 2020 
zaoberali. Pán poslanec Viliam Páleník navrhuje prijať uznesenie v znení: OZ Zálesie 
považuje úlohu č.25/12/2018 zo dňa 14.12.2018 v časti kontrola odpadového 
hospodárstva za nesplnenú, okrem iného v zmysle paragrafu 18f bod d) Zákona 
č.369/1990 zb.  o obecnom zriadení. Pán poslanec Viliam Páleník odovzdal do rúk 
starostovi obce list podpísaný pani poslankyňou a  poslancami adresovaný Ing. Andrei 
Fülöpovej kontrolórke obce Zálesie so žiadosťou aby jej bol tento doručený priamo 
do vlastných rúk.  

c) Opäť sa vyjadril pán Milko. Pani kontrolórka má dôsledne pristupovať aj k uzneseniu 
č. 34/5/2019, čo podľa neho neurobila a preto považuje aj toto uznesenie za 
nesplnené.  
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Poslanci k bodu č.4 prijali nasledujúce uznesenia :  
 

UZNESENIE č.99/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Obecné zastupiteľstvo považuje úlohu z UZN  č. 25/12/2018 zo dňa 14.12.2018 v časti 
kontrola odpadového hospodárstva za nesplnenú ,okrem iného aj v zmysle paragrafu 
18f bod  d) zákona č.369/1990 zb. o obecnom zriadení. 

Za:  7   Proti: 0   Zdržal sa:  0 poslancov 

 
UZNESENIE č.100/10/2019     

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Obecné zastupiteľstvo považuje  UZN  č. 34/5/2019 zo dňa 15.05.2019 za nesplnené.                                                               

Za:  7   Proti: 0  Zdržal sa:  0 poslancov 
 

UZNESENIE č.101/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie Správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia uznesení zo 8. zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva obce Zálesie. 

Za:  0   Proti:  7  Zdržal sa:  0 poslancov 

 

UZNESENIE č.102/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie Správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia od ustanovujúceho až po 8. 

zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Zálesie. 

Za:  0   Proti:  7  Zdržal sa:  0 poslancov 

 

UZNESENIE č.103/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie Správu hlavného kontrolóra o kontrole odpadového hospodárstva. 

Za:  0   Proti:  7  Zdržal sa:  0 poslancov 

 Bod č.5 Potvrdenie výkonu uznesenia č.94/9/2019 
V bode 5 sa vyjadril  

a) pán starosta: vysvetlil poslancom z akých dôvodov pozastavil výkon UZN č. 94/9/2019  
Schválenie Štatútu Obecných novín.  Podľa jeho informácii , ktoré si preveril aj 
v právnej kancelárii Štatút obecných novín nemá v kompetencii Obecné 
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zastupiteľstvo ale štatutár teda starosta. Navrhuje, aby v tomto bode vystúpila pani 
právnička ktorej odovzdal slovo a zákon vysvetlila. Pre vysvetlenie o koho sa jedná - 
oslovená pani nebola obecnou právničkou. 

b) Pán poslanec Sollár v tejto veci namieta, že akceptuje názor pána starostu ako aj 
názor pani právničky ale on má na vec iný právny názor a to že tento citovaný názor 
sa tohto navrhovaného štatútu netýka, pretože v preambule štatútu sú uvedené 
zákony, ktorých sa tento štatút týka a zákon o ktorom hovorí p. Starosta tam vôbec 
nie je uvedený.  Čo znamená že v tomto momente nie je schopný slová právničky 
vypočuť a porozumieť im. Požaduje zaslanie podkladov mailom a potom sa o tom 
môžeme rozprávať. 
 

 
Pani právnička  na tomto zasadnutí OZ nevystúpila.  
 

c) Pán starosta dal do pozornosti podobný problém v Chorvátskom Grobe, kde bol 
Štatút obecných novín podaný na prokuratúru.  

d) Pán poslanec Sollár oponuje, že   OZ Zálesie nevie čo bolo predmetom tohto podania , 
nakoľko ho pán Starosta neposlal, preto  ho nemôže OZ Zálesie brať za príklad.  

e) Pán Starosta namieta že máme legislatívnu komisiu a okrem toho existujem Google 
kde si to môže dohľadať. Pán starosta opakuje, že na to upozornil a predpokladá že 
rozhodnutie tohto zastupiteľstva skončí na takisto na prokuratúre. 

e) Pán poslanec Milko trvá na tom ,.  Myslí si, že celé 9. zasadnutie OZ je zbytočné 

pretože, voči obecným novinám nie sú v obci námietky  a namiesto toho, aby boli 

ľudia ktorí na novinách pracujú vo svojom voľnom čase boli pochválení sú 

demotivovaní. Odporúča počkať na vyjadrenie prokuratúra.  Ozrejmil genézu vzniku 

novín. Na vzniku novín sa podieľal  pán Sollár  v spolupráci s Máriou Zemanovou. Pri 

vznikaní vznikli otázky, pán Milko v tom čase netušil, že nejaký Štatút Obecných novín 

treba. Štatút obecných novín vznikol a bol prejednaný v Administratívno – 

legislatívnej  komisii. Dňa 11.9.2019 bol štatút Obecných novín na 8. zasadnutí 

obecného zastupiteľstva uznesením 94/9/2019 schválený. Jeho výkon však pán 

starosta pozastavil, na čo má plné právo, avšak zákonným spôsobom , t. z. zákonnými 

dôvodmi a v zákonnom termíne,  rád by sa spýtal pani kontrolórky, ktorá nie je 

prítomná na jej názor, ako je možné že schválené uznesenie 11.9.2019 na 8. 

zasadnutí OZ ktoré trvalo cca do 21:45 bol výkon tohto uznesenia pozastavený ešte 

v ten deň , teda 11.9.2019 ?  Ako sa to stihlo za dve hodiny a prečo je starosta 

podpísaný na odmietnutom uznesení 11.9.2019. Prečo potom ale k zverejneniu 

uznesení prišlo až 24.9.2019.? Pán Milko sa pýta či sa toto podpísalo antidatovane, čo 

je väčší problém ako štatút novín  Preto pán Milko predložil pani kontrolórke 

nasledujúce otázky  a žiada ich uviesť v zápisnici tohto OZ.  
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Prvá Otázka: kedy bolo teda podpísané pozastavenie výkonu rozhodnutia? Aký máme k tomu 

dôkaz? A kedy a ako bol /spôsob/ splnený zákonný termín pozastavenia výkonu rozhodnutia 

do 10 dní.  

( odpoveď prosím doplniť aj písomne a ak je aj s dôkazom )  

Ďalej pán Milko vysvetľuje zákonné dôvody ak môže starosta pozastaviť výkon rozhodnutia 

kde uvedene dôvody pánom starostom na pozastavenom rozhodnutí nie sú podľa neho 

zákonnými dôvodmi ako môže starosta pozastaviť výkon rozhodnutia. 

Druha otázka : prosím o stanovisko pani kontrolórku: číslo zákona a jeho časť a citáciu ktorý 

pojednáva o protizákonnosti dôvodu , tak ako ho pán starosta uvádza, zopakujem starostove 

uvedené dôvody: „ Nevyváženosť kompetencií a zodpovednosti a nedostatočnej prípravy . 

teda či má za to , že takto opísaný dôvod je v súlade so zákonom  a je dostatočný, alebo či 

pozná iný dôvod nepodpísania, ktorý bol v zákonne lehote zastupiteľstvu doručený. ( 

odpoveď prosím doplniť aj písomne a ak je aj s dôkazom) 

Pán poslanec Milko  žiada starostu  aby rešpektoval Uznesenie  a jeho výkon . 
 

f) Pán starosta sa vyjadril že štatút Obecných novín dostal dve hodiny pred 8. 
zasadnutím Obecného zastupiteľstva konaného 11.9.2019. Návrh štatútu predložený 
do 8. zasadnutia OZ  sa výrazne líšil od návrhu ktorý  bol predložený  v komisii kultúry, 
informovanosti občanov a digitalizácie. Preto dopredu povedal, že štatút Obecných 
novín neschváli.  Pán starosta uvádza, že podľa zákona o informačných systémoch  
zodpovedá osoba povinná teda v tomto prípade starosta. Pán starosta nemá problém 
s určeným šéfredaktorom, ale upozorňuje že ho menuje a odvoláva starosta. Pán 
starosta sa vyjadril, že sedíme na tomto OZ zbytočne, kvôli štatútu musel odložiť  
dôležitejšie veci. 

g) Pán poslanec Viliam Páleník s pánom starostom nesúhlasí. Štatút Obecných novín bol 
prejedaný v Administratívno-legislatívnej komisii, v návrhu boli navrhnuté 
kompromisy. Pán starosta je členom redakčnej rady  automaticky a  plus  si do 
redakčnej rady navrhuje svojho člena. V štatúte nie sú uvedené žiadne nevýhodné 
znenia. Ide o periodickú tlač, v štatúte je menovaných 6 zákonov,  ale zákon 
o informačných systémoch nie, nakoľko tento sa tlačovín  netýka. Pán Páleník zvolal 
komisiu, aby prejednal dôvody pozastavenia výkonu starostom, nedostal však 
podklady od starostu a preto bola komisia zrušená. Je otázka, či noviny sú 
informačným systémom obce.  Starosta namieta čas vystúpenia poslanca. Technická 
poznámka pani Dobrovodská : podľa rokovacieho poriadku nesmie rečníka nikto rušiť 
a nemáme žiadny časový limit na vystúpenie rečníka. Pán Páleník pokračuje 
a vysvetľuje čo je informačný systém a vysvetľuje, že noviny, čiže tlačovina nie je 
informačný systém. Sloboda prejavu tlače je uvedená v Ústave SR. Obsahová stránka 
obecných novín je dobrá a pán poslanec Páleník pochválil činnosť redakčnej rady. 

h) Pán poslanec Sollár vysvetlil prečo vlastne Štatút obecných novín vznikol.  Štatút 
obecných novín vznikol z nasledujúcich dôvod. Pri vzniku a následnom vytváraní 
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obecných novín, v čase vzniku prvých článkov nastali aj pripomienky prispievateľov.  
Na tieto otázky bolo potrebné relevantne odpovedať. Preto sľúbil teamu, ktorý 
noviny tvoril, že pripraví pravidlá o ktoré by sa bolo možné oprieť.. Preto, aby 
nevznikali právne problémy bol Štatút vytvorený, aby slúžil ako opora redakčnej rade 
a boli dodržané zákonne náležitosti. A súčasne Štatút prináša spôsob voľby 
šéfredaktora a to demokratickým princípom, kolektívnym rozhodovaním. Kde 
redakčnú radu volí obecné zastupiteľstvo, čo je postavené na demokratických 
princípoch. V Zálesí robíme veci takto dobrovoľne, spoločne a noviny by nemali byť 
výnimkou.   Pán poslanec uznáva, že predložil pánovi starostovi Štatút neskoro. V 
pondelok na legislatívnej komisii to odovzdal vytlačené a následne upravené v stredu 
mailom. Ale, rád by dal ľudom, ktorí tvoria noviny do rúk pravidlá (zákon) , ktorý by 
ich chránil a stanovoval pravidlá ako majú byť obecné noviny tvorené. Na to je hlavne 
tento štatút určený. 

i) Pán  starosta s tým problém nemá, oponuje poslancovi pánovi Páleníkovi, a trvá na 
svojom, že noviny patria do informačného zákona. Každý vydavateľ teda v tomto 
prípade obec  musí vedieť, že sa môže spoľahnúť na šéfredaktora. Upozornil pána 
poslanca Páleníka na problémy, ktoré môžu vzniknúť ako napr. prípady VZN Trh  
a participatívny rozpočet, ktoré boli vypracované v Administratívno-legislatívnej 
komisii a obsahovali chyby. Pri ich prejavení, však pán poslanec Páleník predseda 
tejto komisie nechal chyby na štatutárovi teda starostovi .  

j) Pán poslanec Milko, celá diskusia sa uberá zlým smerom. Ak poslanci navrhované 
znenie uznesenia – schválenie Štatútu obecných novín schvália a nastanú prípadné 
problémy potom ich budú poslanci riešiť.  

k) Pani poslankyňa Dobrovodská: starosta s poslancami nekomunikuje, aj starosta 
postupuje protizákonne, mnoho obcí a miest nemá v štatúte kompetenciu starosta 
menovať a odvolávať šéfredaktora,  toto je vyústenie starostovej nespolupráce  
s poslancami , 29 dní nedostali poslanci odpoveď prečo Štatút nepodpíše a to je 
arogancia starostu, pretože poslanci chceli o tom hovoriť aj na komisií Žiada 
ukončenie rozpravy v zmysle rokovacieho poriadku. Starosta ignoruje žiadosť pani 
poslankyne o ukončenie rozpravy a prehlasuje, že  môže žiadať a pokračuje vo svojom 
vyjadrení. 

l) pán poslanec Vaško, súhlasí čo tu povedali poslanci, pýta sa  prečo starosta poslancov 
nekontaktoval aby sa dohodli a vyriešili vec rozumne, inokedy ak niečo potrebuje 
okamžite obvoláva niektorých poslancov, teraz nezavolal/nenapísal a vyťahuje 
rozmiestnenie sedenia na zastupiteľstve.  

m) Starosta oponuje, že možno nekomunikuje s pánom poslancom Vaškom, ale s inými s 
ktorými pracuje na veciach komunikuje, napr. pani Dobrovodská, pán Milko, pán 
Klimo. Starosta sa obhajuje, že pracuje na iných dôležitejších veciach.    
 
K bodu č.5 bolo prijaté uznesenie 

UZNESENIE č.104/10/2019 

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 
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potvrdzuje v súlade s § 13 ods. 8 zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov uznesenia Obecného zastupiteľstva obce 

Zálesie, ktorých výkon bol v zmysle § 13 ods. 6 zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov pozastavený, a to v nasledujúcom znení:  

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje Predložený  Štatút Obecných novín Obce Zálesie zo dňa 11.9.2019. 

Za:  7   Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 
Bod č. 6 Potvrdenie výkonu uznesenia č.95/9/2019 

Bod číslo 6  bol bez rozpravy .  K bodu č.6 prijali poslanci nasledujúce uznesenie  
 
UZNESENIE č.105/10/2019 

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A. berie na vedomie, že v zmysle časti IV. článkom 4.3. Štatútu obecných novín Zálesie 

starosta  menuje člena redakčnej rady Obecných novín Obce Zálesie  

B. menuje za členov Redakčnej rady Obecných novín Obce Zálesie v zmysle časti IV. 

článok  4.3 Štatútu Obecných novín Obce Zálesie v zložení: Ing. Mária Zemanová, Ing. 

Marian Sollár, Martina Kocmundová 

C. menuje šéfredaktora Obecných novín Obce Zálesie v zmysle časti IV. odstavec 4.1 

Štatútu Obecných novín Obce Zálesie a to: Ing. Mária Zemanová 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

 

Poslanec Páleník sa po odhlasovaní uznesení k štatútu obce pýta starostu, či už má človeka 
do redakčnej rady a kto to je?. Starosta odpovedá, že vie a meno poslancom pošle. 
 
Bod č.7 Otázky a pripomienky občanov 

V bode č.7 vystúpili: 

a) Pán Pavel Páleník: adresuje poslancom, ktorí majú na starosti komisiu na ochranu 
verejného poriadku,  životného prostredia a sociálnych vecí, aby sa zaoberali 
rozkopávkou smer „ Jágerňa“ kde podľa rozhovoru so šoférmi áut,  mesto Modra,  
sype do jamy po zbúranisku vodomernej šachty asfaltovú drť a iný znečistený 
stavebný odpad. Pán poslanec Milko reaguje, že komisia nemá čo riešiť takéto 
problémy, komisia na to  nemá kompetencie, môže ich  predostrieť starostovi 
a ten má vo veci konať. Rôzne prípady už komisia starostovi dala na riešenie pred 
mesiacom . Odpoveď ale nedostala. Pán starosta navrhuje, ľudia majú rovno 



 
Overovatelia Martina Dobrovodská............................................................................  
 
                         Peter Milko ................................................................................................                               Strana 8 
    
 

volať 158 ,  po problémoch pri výstavbe D4R7 bola vytvorená enviromentálna  „ 
NAKA“ , najlepšie so zapísaním si , odfotením ŠPZ. 

b) Peter Selecký: prečítal podpísaný  list obyvateľmi , ktorý je adresovaný 
poslancom OZ a starostovi. Vypovedá o  Občianskych združeniach, 
dobrovoľníkoch ako pracujú na zveľaďovaní obce. Znepokojuje ich však práca ako 
poslancov tak aj starostova, kde je šikana, byrokracia a predvolebné sľuby sú 
vzdialené po roku ich pôsobnosti od reality. Poslanci aj pán starosta sa majú 
zorientovať kam smeruje táto obec. Pán starosta aj poslanci tu budú ďalšie tri 
roky. Pán Selecký predložil priamo na 9. zasadnutí OZ jednotlivo poslancom 
a pánovi starostovi otázky písomne a dolupodpísaní   občania očakávajú na tieto 
otázky písomne odpovede. 

c) Štefan Biskupič: sa pýta ako je to s obecným rozhlasom. Odpovedal pán starosta: 
Obecný rozhlas nie je funkčný ,napriek   jeho čiastočnej oprave, kabeláž nie je 
izolovaná a preto v nevhodných poveternostných podmienkach spôsobuje 
výpadky elektrickej energie. Obec v októbri tohto roka spustila pilotný systém 
nahlasovania oznamov prostredníctvom sms správ. Databáza sa bude rozširovať 
a môžu sa  zapájať všetci občania.  
 
UZNESENIE č.106/10/2019                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie otázky a pripomienky občanov. 

 

Za:   7  Proti:  0 Zdržal sa:  0 poslancov 

 
Bod č.14. Záver  
Na Záver starosta obce  poďakoval všetkým za účasť a 19:30 ukončil 9. zasadnutie OZ. Zasadnutie 
bolo zaznamenané na diktafón a nahrávka je k dispozícii na obecnom úrade.  
 
 
Overovatelia:  Martina Dobrovodská  ............................ 
 
                           Peter Milko............................................ 
                                                                                                       
                                                                                                            Ing. Marián Perger  
                                                                                                            Starosta obce  
 
 
 
 
 
Zapísala: Miroslava Hladká   
V Zálesí, 11.09.2019 


